

TYLENOL® is looking to run a digital campaign which would share stories of hardworking nurses on the front lines and to express gratitude. This campaign is also a way to promote the Canadian Nurses Foundation's COVID-19 Fund for Nurses and to drive further donations to the fund.

What is needed?

- Candid Image of the nurse (Selfie or Picture at Work)
- Name of Nurse
- Position/title
- Location
- Summary of their unique story

What type of stories?

- Highlight the hard work of a nurse who is currently working double duty (working & taking care of kids at home)
- Share a story of a brave nurse that have had to relocate during COVID-19 to protect their loved ones
- Tell the story of a nurse who had COVID-19 and has successfully recovered
- Showcase an example of a new/young nurse that has had to quickly adapt to the requests of today
- Share an example of a nurse who has gone above and beyond to make lift their colleagues spirit's and make them feel welcome during this time
- Share examples of a nurse's typical day (i.e. steps involved in putting on PPE)
- Share an example of a nurse who went above and beyond to make a patient feel at ease during COVID19 (i.e. FaceTime family members)

Where to submit photos and stories?

- Send submissions to the following email addresses: amartin@cnf-fiic.ca (Annette Martin, Canadian Nurses Foundation) and klal@its.jnj.com (Katherine Lal, Johnson & Johnson Inc.)

TYLENOL® cherche à lancer une campagne digital qui partagerait des histoires d'infirmières/infirmiers qui travaille for en première ligne et pour exprimer votre gratitude. Cette campagne est également un moyen de promouvoir le Fonds COVID-19 pour les infirmières/infirmiers de la Fondation des infirmières et infirmiers du Canada et d'encourager d'autres dons à ce fonds.

Ce qui est nécessaire?

- Image candide de l'infirmière (selfie ou photo au travail)
- Nom de l'infirmière
- Position / titre
- Emplacement
- Résumé de leur histoire unique

Quel type d'histoires?

- Souligner le travail acharné d'une infirmière/infirmier qui travaille actuellement à double service (travailler et prendre soin des enfants à la maison)
- Partagez l'histoire d'une infirmière/infirmier courageuse (eux) qui a dû déménager pendant COVID-19 pour protéger ses proches
- Racontez l'histoire d'une infirmière/infirmier qui a eu COVID-19 et qui a récupéré avec succès
- Présenter un exemple de nouvelle / jeune infirmière/infirmier qui a dû s'adapter rapidement aux demandes d'aujourd'hui
- Partagez un exemple d'infirmière/infirmier qui a fait de son mieux pour faire remonter le moral de ses collègues et les faire se sentir les bienvenus pendant cette période

- Partagez des exemples de la journée type d'une infirmière/infirmier (c.-à-d. Les étapes de mise en place des EPI)
- Partagez un exemple d'une infirmière/infirmier qui a fait de son mieux pour mettre un patient à l'aise pendant COVID19 (c'est-à-dire les membres de la famille FaceTime)

Où soumettre des photos et des histoires?

- Envoyez vos soumissions aux adresses courriel suivantes: amartin@cnf-fiic.ca (Annette Martin, Foundation des infirmières et infirmiers du Canada) et klal@its.jnj.com (Katherine Lal, Johnson & Johnson Inc.).